

Bestyrelsesmøde FKO torsdag d. 06.03.25 kl. 16.30

Referat	Tilstede: Jørn Dyhrberg Hansen JDH , Jørgen Knudsen JK , Peder Jørgensen PJ , Jesper Ilsø JI , Henrik Beckwith HB , Henriette Echwald HE , Lone Marcussen LM . Fraværende: Ursula Søborg US Referent: Daniel Allerup DA .
----------------	--

1. Referat fra sidst og dagens dagsorden	Referat fra 04.02.25 og dagens dagsorden er godkendt.
2. Økonomi/regnskab 2024 og budget 2025	Regnskab og økonomi: Revisor er forsinket, hvorfor der ikke kan siges noget om dato for at de er færdige. Vores forbrug er efter planen. Budget 2025: Budgettet kan ikke køres ind i regnskabsprogrammet endnu, før 2024 er afgjort.
3. Projekter	VKI JDH: Der er kommet et oplæg, som vi skal se på. Vi ser ind i en merudgift på godt 600.000 kr. til varme, grundet situationen med forsyningen. Derfor sættes projektet på pause. Evt. skal der kigges ind i andre modeller til, hvad VKI kan bruges til uden en evt. svømmehal. "Vig byskov" JDH: Nyligt afholdt generalforsamling. Der skal vælges en ny repræsentant til deres bestyrelse, her fra os. Peder har været til møde på skolen omkring nogle multibaner. Klubhus FKO JDH: De sidste fliser skal lægges. De enkelte mangler rundt omkring skal også laves færdigt. Der er godt gang i kiosken og brug af faciliteterne. Der er ved at blive udarbejdet en opgaveliste. Budgettet holder og der er tænkt over de enkelte udgifter – derfor ingen overraskelser. Der har været møde med team nyttejob, som vil komme og hjælpe til. Etablering af låge til brug for festivalen.

	<p>Første uge i april skiftes der lamper på kampbanen. Brandgodkendelse forventes snarest. Uanmeldt besøg fra fødevarestyrelsen som bistår med hjælp, hvis vi har spørgsmål til det vi skal have styr på.</p>
<p>4. Opfølgning på Vig festival 2025, sommermarked 2025</p>	<p>Vig festival JDH: Der er holdt teamchefmøde. Der bliver ikke solgt så mange billetter mere, men der forventes forsat udsolgt. Moderforeninger mødes snart, med festivalen, hvor Jørgen og Jesper er inviteret. Her skal de holde et oplæg omkring FK Odsherreds vision og mission. Gymnastikforeningen bliver ligeledes inviteret. Jørn fortæller lidt om festivalen og deres planer for fremtidige indkøb af jord for at sikre festivalen fremover.</p> <p>Sommermarked 2025 JDH: Alle ser frem til det kommende marked og det nye koncept. Vi har tidligere besluttet at hyre flere bands. Tivoliland kommer som planlagt. Det forventes at kræmmerne bliver i længere tid end tidligere år. Er der nogle som har tid og overskud til at lave aktiviteter, så er i velkommen til dette.</p>
<p>5. De enkelte udvalgsrepræsentanter</p>	<p>JI - Fodbold: Der er holdt udvalgsmøde, som gik godt. Vi har set på en repræsentant til folkeoplysningsudvalget. Opstart af træneruddannelse. Der er søgt midler igennem folkeoplysningsudvalget til dette. Vi arbejder hen imod DBU børneklub, hvor et krav bl.a. vil være at vi skal efterleve DBUs børnesyn og have en børneudviklingstræner. ATK+ er et setup, hvor man ser på evt. kommende talenter. Det er kun de bedste som bliver udvalgt. Det er blevet modtaget positivt i klubben. Veteranfodbold starter her i marts. Demensfodbold afventer vedtagelse i kommunen. 50 seniorspillere tager på træningslejr i Århus og et U12 har tager til Vejle.</p> <p>HB – Vig motion: Pr. månedskift er medlemstallet 743 medlemmer. Det er forår som forventningen er, at medlemstallet vil falde. Vi er dog fortsat virkelig godt med idet vi i budget har regnet med indgangsdal på 660 helt frem til 1. maj!</p>

71% af medlemsbasen har enten betalt 12 MDR. forud/har en BS aftale eller klippekort. Churn rate vil naturligt være faldende i forhold til at vi bliver færre medlemmer; For perioden er den nu 8,98% mod sidste måned på 8,06%.

Fordeling medlemmer på køn; Mænd 52%, kvinder 41%, Køn ikke oplyst 6%.

Den gennemsnitlige medlemsperiode er faldet til fra 22,88 måneder til 20,67 måneder.

Medlemmer som har trænet i februar måned 3551 fra forrige måneds tal på 3596.

Ny vandautomat monteres uge 11.

Aftale med Socialpsykiatrien er kommet bedre fra start end forventet; vi havde forventet mellem 5-6 til træning pr. Gang men der kommer 7-8. De har egen træner/støtte person med.

Spørgeskemaundersøgelse er udsendt i dag med svarfrist 20. marts - 12. marts vil der være en QR kode der kan scannes i receptionen for dem som ikke lige har kigget i deres mailboks.

I den kommende tid vil der blive afviklet 1. hjælpkursus for frivillige og instruktører via Dansk Røde Kors.

Der vil komme oplæg til den kommende Tour de Taxa hold som skal køre til Pris i 2026! Dvs. mulighed for favorabelt medlemsskab samt lukket BodyBike hold efterår/vinter 2025/2026. Der planlægges ligeledes fælles cykelture ude forår/sommer 2025.

DA - Boksning: Vi har fået nogle af de unge tilbage og lidt flere på fitnessholdet. Der er stor glæde omkring vores nye rengøringsassistent.

LM - Håndbold: Der er klubdag søndag. Kontingentet er hævet med 50-100 kr.

Seniortrænere er der styr på. Der arbejdes på at få nogle seniorspillere ind i udvalget. Lige nu er det kun forældre til de unge.

Der er igen aktivitet omkring reklamekørsel.

Roller i udvalget er drøftet. Ursula forsætter i bestyrelsen og Lone forsætter som suppleant.

	<p>JK - Floorball: Der er turnering søndag den 23.03.25, hvor der kommer nogle hold fra Holbæk og Odsherred Kommune. Der er indkøbt basketudstyr og nye stole til mødelokalet.</p> <p>HE- Kajak: Godt gang i vinteraktiviteter. Der er ved at blive anlagt vand. Samtidig med dette er det oplagt at anlægge el, hvorfor dette undersøges nærmere. Alle medlemmer er i en eller anden grad aktiv. Vi er omkring 40 medlemmer. Vi har snart roskole, hvor der gerne kommer lidt indmeldinger efterfølgende. Der afholdes snart førstehjælpskursus.</p>
6. Åbent punkt for tilføjelser	<p>Folkeoplysningsudvalget: Kandidat til folkeoplysningsudvalget skal endeligt findes. Fodbold har muligvis en kandidat.</p> <p>Bestyrelsen i kunstbaneforeningen skal sættes af FK Odsherred. Kandidater fra fodbold nævnes. Vi har fået et tilbud fra kommunen med et tilskud på 100-150.000 kr. for at drifte banerne.</p> <p>Tennishallen skal flyttes og lige nu ligger der en jordvold som skal fjernes, før den kan flyttes. Der skal godkendes en pris på 150.000 kr. til at flytte jorden og etablere en sti fra klubhus til parkering ved Ravnsbjergvej. Dette blev enstemmigt vedtaget.</p> <p>Signit har været lang tid om at komme i gang. Fodbold har en anden måde at søge børneattester på, som vi måske kan bruge i hele foreningen, i stedet for at indkøbe signit. Vi beslutter at stoppe signit.</p>
7. Dato for nyt bestyrelsesmøde	Næste bestyrelsesmøde: Torsdag, d. 03.04.25. Tidspunkt og sted kommer senere.
8. Eventuelt	<p>Ny IT ansvarlig skal findes.</p> <p>Hjemmeside skal opdateres – muligvis en ny.</p>

	<p>Der er på bestyrelsens sammensætning fremadrettet.</p>
--	---

Åben hal projekt som er født ved skolen og som skal bidrage til at der sker andre aktiviteter i hallen en det vi plejer at opleve.

Vi skal finde en ny revisor.